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کوتاهازشهرستانها

یزد - خبرنگار کیهان:
هم اکنون 99 درصد جمعیت شهری و 75 درصد 
جمعیت روستایی زیر پوشش شبکه گاز هستند 
که در مجموع 96 درصد جمعیت استان را شامل 
می شود، به همین دلیل یزد به عنوان استان سبز 

در کشور معرفی شده است.
مدیرعامل شــرکت گاز استان یزد با اعلام این خبر 
گفت: در حال حاضر 334 روســتای اســتان یزد گازدار 

هستند.
منوچهر فلاح با اشاره به این که در هر 10 شهرستان 
استان طرح های بخش گازرسانی فعال است گفت: از 21 

شهر استان 20 شهر گاز دارند.
فلاح جمعیت تحت پوشــش روستایی شرکت گاز 
اســتان یزد را 75 درصد دانست و بیان کرد: بهاباد تنها 
شهر باقی مانده استان یزد در حال شبکه گذاری بوده و 

در مرحله تست است.
وی در ادامه با بیان این که زمســتان امسال بهاباد 
گازدار می شود، خاطرنشان کرد: خط انتقال گاز از بافق 

به بهاباد با طول 28 کیلومتر در حال اجراست.
مدیرعامل شرکت گاز استان یزد در بخش دیگری 
از ســخنان خود با بیان این کــه اعتباری بالغ بر 130 
میلیارد ریال برای طرح های هفته دولت این شرکت در 
اســتان یزد هزینه شده است با اشاره به گازدار شدن 9 
کارخانه صنعتی بزرگ شرکت گاز استان یزد را دهمین 
مصرف کننده گاز کشــور دانست و خاطرنشان کرد: یزد 
در حوزه مصرف گاز بخش کشاورزی رتبه سوم کشور را 

به خود اختصاص داده است.

ولی الله رستمی نژاد، دستفروش خرم آبادی 
به عنوان رئیس شورای شهر خرم آباد انتخاب شد.

ولی الله رستمی نژاد، دســتفروش لیسانسه زبان 
خرم آبادی که با 40هزار رای،نفراول شــورای شــهر 

خرم آباد شده بود، رئیس شورای شهر شد.
در جریان انتخابات شورای شهر خرم آباد، ولی الله 
رستمی نژاد بدون تشکیل ستاد و تبلیغات انتخاباتی 
موفق شد با کسب 40 هزار و 86 رأی و حدود 28 هزار 
رأی اختلاف نسبت به نفر دوم در جایگاه اول قرار گیرد.

ولی الله رســتمی نژاد در خرم آبــاد به عنوان یک 
فرهنگی شناخته شده است.

در مجلس شــورای  ارومیه  مردم  نماینده 
اسلامی گفت: اجرای پروژه خط دوم انتقال آب 
رودخانه زرینه رود به تبریز با پیگیری های صورت 

گرفته و انتقادهای موجود متوقف شد.
هادی بهادری افزود: این خط قرار بود که تنها یک 
خط زاپاس باشد ولی در ماه های اخیر زمزمه هایی مبنی 
بر اســتفاده از این خط انتقال آب برای کارخانجات و 
صنایع تبریز به گوش رســید که از نظر فنی و عقلی 
اجرای این طرح درســت نیست درحالی که دریاچه 
ارومیه و مردم شهرستان های حاشیه زرینه رود برای 

کشاورزی با مشکل کم آبی مواجه هستند.
وی ادامــه داد: انتقال آب از زرینه رود به تبریز از 
ابتدا هم درست نبود ولی اکنون که این کار انجام شده 
اگر تنها برای تامین آب آشامیدنی مردم تبریز استفاده 
شود مشکلی ایجاد نمی کند ولی اینکه برای گسترش 
فضای سبز یا استفاده برای کارخانجات و صنایع باشد 

قابل قبول نیست.

رئیس ســازمان جهاد کشاورزی خوزستان 
گفت: استان خوزستان حتی یک هکتار از میزان 
تصویب شــده برای مرحله دوم طرح 550هزار 
هکتاری که 229 هزار هکتار است، عقب نشینی 
نخواهد کرد و باید آب مورد نیاز برای همه این 

اراضی از سوی وزارت نیرو تامین شود.
کیخسرو چنگلوایی اظهار کرد: پیگیری های زیادی 
برای بحث تامین آب موردنیاز برای مرحله دوم طرح 
550 هزار هکتاری از سوی استاندار خوزستان و جهاد 

کشاورزی انجام شده است.
وی افزود: معاون رئیس جمهور اعلام کرده اســت 

که این طرح مرحله یک و دو ندارد و باید همه آن به 
صورت کامل اجرایی شود.

چنگلوایی عنوان کرد: معتقد هستیم برای اجرای 
مرحله دوم این طرح هیچ مشکلی در بحث آب وجود 
ندارد زیــرا اراضی مدنظر طرح، هــم اکنون نیز زیر 

کشت هستند.
وی گفــت: در اجرای مرحله اول طرح 550 هزار 
هکتاری، حداقل حــدود یک میلیارد متر مکعب آب 
صرفه جویی شده اســت که می تواند در بحث تامین 
آب موردنیاز برای مرحلــه دوم این طرح مورد توجه 

قرار بگیرد.

زابل  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون 7 نفر در سیستان 

بر اثر بیماری هاری جان خود را از دست داده اند.
اکبری زاده افزود: گازگرفتگی سگ از ابتدای امسال 
تاکنون نسبت به مدت مشابه سال گذشته 4 برابر افزایش 

داشته است.
وی بیان کرد: از ابتدای امسال تاکنون 1820 نفر در 
منطقه سیستان مورد حمله سگ های ولگرد قرار گرفتند 
که 7 نفر از آنها بر اثر بیماری هاری جان خود را از دست 

دادند.فرماندار زابل نیز در این باره گفت: بحث سگ های 
ولگرد امســال نه فقط شهر زابل بلکه در سطح سیستان 
صورت گرفت و باعث شد که این موضوع از حالت عادی 

و نرمال خارج شود و به جد دردستور کار قرار گیرد.
هوشــنگ ناظری بیان کرد: با اقدامات صورت گرفته 
تاکنــون جمع آوری حدود 5 هزار قلاده ســگ در زابل 
انجام شده است.فرماندار زابل افزود: امسال نسبت به سال 
گذشته افزایش گازگرفتگی حیوان به خصوص در شهرهای 

مرزی و محدوده های میلک وجود دارد.

 بهره برداری از 2 هزار و 134 واحد مسکن مهر 
لرستان و قزوین با حضور احمد اصغری مهرآبادی 

قائم مقام وزیر راه و شهرسازی آغاز شد.
مدیــرکل راه و شهرســازی لرســتان در آییــن 
بهره برداری از یک هزار و 136 واحد مسکونی با بیان 
اینکــه یک هزارو 300 واحد مســکن مهر نیمه کاره 
در این اســتان وجــود دارد اظهار کرد: با تکمیل این 
واحدها ، پرونده طرح مســکن مهر لرســتان تا پایان 

امسال بسته می شود.
علی علیخانی افزود: 2 هزارو 600 واحد مســکن 
مهر بدون متقاضی در اســتان لرستان وجود دارد که 
در صــورت وجود متقاضی، این واحدها به آنها واگذار 

خواهد شد.
در استان لرســتان برای ساخت 43 هزار و 554 
واحد مسکن مهر برنامه ریزی شده بود که بخش اعظم 

آنها به بهره برداری رسیده است.
همچنین بهره برداری از مسجد مسکن مهر خرم 
آباد که در زمینی به مســاحت 600متر مربع ساخته 

شده است آغاز شد.
همچنین در مراســمی با حضور مهر آبادی 998 
واحد مسکن مهر در قزوین به واجدان شرایط واگذار 

شد.
ایــن واحدها با اعتباری بالغ بر 550 میلیارد ریال 

به بهره برداری رسید.

نماینده کاشــان و آران و بیدگل گفت: مشکل مربوط به مواد اولیه 
شرکت فولاد کویر در کمیسیون صنایع مجلس مطرح و قرار شد کارگران 

اخراج یا به مرخصی فرستاده شده به کار خود بازگردند.
سید جواد ساداتی نژاد در جمع خبرنگاران اظهار داشت: با توجه به مسائل و 
مشــکلات به وجود آمده برای شرکت فولاد کویر آران و بیدگل و مسایل مربوط 
به تامین مواد اولیه این شــرکت و مرخصی 300 کارگر این مجموعه، طبق قرار 
قبلی و با هماهنگی و پیگیری موضوع در کمســیون صنایع و معادن مجلس که 
با حضور وزیر جدید صنعت، مدیرعامل شــرکت فولاد خوزســتان و مدیر فولاد 
کویر برگزار شد، شرکت فولاد خوزستان باید به عنوان تولیدکننده شمش )ماده 
اولیه مورد نیاز فولاد کویر( مطابق توافق قبلی به وعده های خود عمل و شــمش 
مــورد نیاز داخلی را تامین کند.وی ابراز امیدواری کرد: همچنین با صحبت هایی 
که با مدیر عامل شــرکت فولاد کویر انجام گرفت، قرار شد کارگران اخراج شده 
شــرکت فولاد در اولین فرصت به کار خود بازگردند.از ابتدای سال جاری تاکنون 
بیش از 300 نفر از کارگران شرکت فولاد به بهانه نبود مواد اولیه و شمش فولاد 
و همچنین پایین آمدن میزان تولید توســط مدیران این شــرکت اخراج و یا به 

مرخصی اجباری فرستاده شدند.

نماینده مجلس:

 کارگران اخراج شده فولاد کویر آران و بیدگل
 به کار خود باز می گردند 

بهره برداری از 2134 واحد مسکن مهر در لرستان و قزوین

همچنین به طــور همزمان بهره بــرداری از 20 
کیلومتر راه روستایی در استان با اعتبار 590 میلیارد 

ریال آغاز شد.
مدیــرکل راه و شهرســازی قزویــن در ایــن 
مراسم اظهارداشــت: واحدهای بهره برداری شده در 

شهرستان های استان شامل 46 واحد در قزوین،  البرز 
760 واحد، تاکستان 144 واحد و آبیک 48 واحد است 

که به متقاضیان مسکن مهر واگذار شد.
مســعود حق لطفی افزود: تلاش می کنیم پرونده 
واگذاری واحدهای مسکن مهر به زودی به پایان برسد.

شهرکرد- خبرنگار کیهان:
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع 
استاندار چهارمحال و بختیاری گفت: 55 میلیارد 
ریال تسهیلات برای رونق اقتصادی در این استان 

تصویب شد.
سیامک سلیمانی دشــتکی در ستاد تسهیل و رفع 
موانع تولید چهارمحال و بختیاری تاکید کرد این میزان 
تسهیلات در قالب طرح رونق تولید به هفت طرح و واحد 
تولیدی در استان پرداخت می شود.وی افزود: طرح رونق 
تولید به منظور حمایت از واحدهای کوچک و متوســط 
تولیدی با پرداخت تسهیلات لازم به صنایع دارای مشکل 
نقدینگی اجرایی شده است.سلیمانی دشتکی تصریح کرد: 
با پرداخت تســهیلات به طرح رونق تولید برای 78 نفر 
اشتغال ایجاد می شود.وی بیان داشت: این تسهیلات در 
صورتی به طرح و واحدی تولیدی و صنعتی تعلق می گیرد 
که به واسطه آن حداقل 10 درصد اشتغال و 10 درصد 

میزان تولید افزایش یابد.

زن رنج کشیده ســاکن قم که با دستفروشی 
زندگی خود را به سختی می گذراند به زودی آواره 

خیابان ها می شود.
مرضیه خانم که شــوهر طلبه اش را از دســت داده 
به دنبال ســرپناهی برای بزرگ کردن 3 فرزند قدونیم 

قدش می گردد.
او می گویــد: چنــد وقتی بود کــه حاجیه خانمی 
خیرخواه، خانه ای را دراختیارش گذاشته و اکنون بدانجا 
نیاز دارد و به من تا پایان شهریور فرصت داده که جایی را 
برای سکنی پیدا کنم و من که تا چند روز پیش دغدغه 
تهیه آب و نان را برای فرزندانم داشتم اکنون باید دغدغه 

پیدا کردن سرپناه را نیز داشته باشم.
او می گویــد: زندگی را با دستفروشــی می گذرانم 
ازایــن رو اندوخته و پس اندازی برای اجاره منزل ندارم 
و تنها کاری کــه درنهایت می توانم انجام دهم، زندگی 
در کنار خیابانهاست، که با توجه به رسیدن فصل سرما 
و داشــتن 3 کودک محصل درد بی درمانی اســت که 

نمی دانم چکار کنم.
خانواده مرضیه اصالتا اهل سوسنگرد از توابع استان 
خوزستان هستند که 5 ســال پیش همسرش بخاطر 
تحصیل در حوزه علمیه قم، به این شهر مهاجرت کردند.

زندگــی طلبه گی این خانواده بــا بیماری حاج آقا 
جواد )همسر مرضیه خانم( سخت و سخت تر می شود، 

حوزه علمیه به خاطر اینکه حاج آقا جواد نتوانســته در 
کلاس های درس حضور یابد شهریه او را قطع می کند، 
بیماری حاج آقا جواد سرطان روده پیشرفته تشخیص 
داده می شود و مرضیه برای ادامه درمان شوهرش مجبور 
می شود که یکی از کلیه هایش را به مبلغ ناچیزی یعنی 
2 میلیون تومان بفروشد، ولی این پول کفاف یک دوره 
شیمی درمانی حاج آقا را نمی کند و در یکی از روزهای 

بهاری حاج جواد به دیار باقی می شتابد.
مرضیه خانم پس از حاج آقا جواد، به دلیل نداشتن 
پدر و مادر و حتی خواهر و برادر قصد می کند که با توجه 
به شناختی که از قم پیدا کرده در همین شهر بماند. با 
کار گری در منازل شروع می کند سپس به تی کشی در 
مسافرخانه می پردازد. ولی در یکی از شب ها که به خانه 
برمی گردد خودرویی او را زیر گرفته و از صحنه متواری 
می شود، به دلیل معالجه نشدن درست و حسابی، دست 
مرضیه خانم ناقص می شود و دیگر نمی تواند در منازل 
و مســافرخانه ها کار کند، از این رو به دستفروشی روی 
می آورد و با شندرغاز حاصل از جوراب فروشی زندگی را 
مدیریــت می کند ولی اکنون نه می داند و نه می تواند با 
این درآمد بخورونمیر چگونه باید سرپناهی برای کودکان 
صغیــرش تهیه کند. زیرا که تا چند روز دیگر باید خانه 
را تخلیه کرده و آواره کوچه و خیابان ها شود. او از افراد 

خیر و نیکوکار درخواست کمک دارد.

روشنایی گاز 15 روستا
ســاری- خبرنگار کیهان: همزمان با آغاز هفته دولت، پروژه گازرسانی به 
15 روستای بخش کسلیان شهرستان سوادکوه با اعتباری بالغ بر 90 میلیارد 

ریال به بهره برداری رسید.
مدیرعامل شــرکت گاز استان در مراسم افتتاح این پروژه ها در روستای 
اتوزیرآب، اظهار کرد: با افتتاح این پروژه ها، یک هزار و 750 خانوار روستایی 
از نعمت گاز طبیعی بهره مند خواهند شد.محمداســماعیل ابراهیم زاده ادامه 
داد: برای گازرسانی به این روستاها، 86 کیلومتر شبکه گذاری انجام شده است.

بهره برداری از طرح ها
* همزمان با هفته دولــت چندین طرح تولیدی، عمرانی و خدماتی در 

هشت شهر مازندران به بهره برداری رسید. 
طرح پرورش ماهی ســردآبی قزل آلا در دهستان نوده شهرستان آمل با 
300 متر مربع مساحت و سرمایه گذاری بیش از 520 میلیون تومان و تولید 
سالانه 40 تن ماهی قزل آلا، 5 طرح عمرانی و زیربنایی شامل آسفالت راه های 
فرعی در روســتاهای فیروزکلا و کمدره به طول 5 کیلومتر، جاده بین مزارع 
روســتای آهنگرکلا، طرح هادی روستای سرخ کلا و کانال آبرسانی روستای 
شهنه کلا از توابع بخش دشت سر شهرستان آمل در مجموع با اعتبار 2 میلیارد 
و 350 میلیــون تومان افتتاح و بیش از 900 خانوار این روســتاها از مزایای 
این طرح ها بهره مند شدند.طرح آسفالت راه روستایی در روستای سلامت سرا 
بخش سلمانشهر شهرستان عباس آباد با اعتبار یک میلیارد و هشتصد میلیون 
ریال و پروژه آســفالت راه روستای سجادیه )کرکاس( با اعتبار 160 میلیون 
تومان و پروژه احداث کانال و کانیو با اعتبار 46 میلیون تومان در روســتای 

سلامت سرا بخش سلمانشهر به بهره برداری رسید.
افتتاح 14 طرح توزیع برق

ســمنان- خبرنگار کیهان: 14 پروژه برق رســانی با اعتباری به مبلغ 25 
میلیارد و 942 میلیون ریال در سمنان افتتاح شد.

پروژه برق رسانی به شهرک انصار الحسین روستای حسن آباد با صرف اعتبار 
830 میلیون ریال، چهار پروژه اصلاح و بهینه سازی 49 هزار و 300 متر شبکه 
فشار متوسط و فشار ضعیف با مبلغ 8 میلیارد و 714 میلیون ریال از جمله 

پروژه هایی است که افتتاح شدند.
دو پروژه احداث 7 هزار و 500 متر شبکه 20 کیلوولت با اعتبار 2 میلیارد 
و 83 میلیون ریال، یک پروژه احداث 3 هزار متر شــبکه فشار ضعیف هوائی 
و زمینی در نقاط مختلف شــهر سمنان با اعتبار یک میلیارد و 550 میلیون 
ریال، سه پروژه نصب، افزایش و ارتقای ظرفیت 18 ایستگاه هوائی و زمینی 
توزیع برق با مبلغ چهار میلیارد و 954 میلیون ریال به عنوان پروژه هایی به 

شمار می روند که افتتاح شدند.
بهره برداری از 330 پروژه

شهرکرد- خبرنگار کیهان: به مناسبت بزرگداشت هفته دولت 330 پروژه 
در استان با صرف هزینه ای معادل 3 هزار میلیارد ریال افتتاح شدند و مورد 

بهره برداری قرار گرفتند.
همچنین عملیات اجرایی 56 پروژه جدید با اعتباری به مبلغ یک هزار و 
200 میلیارد ریال در استان آغاز شده که با افتتاح و کلنگ زنی این پروژه ها 

یک هزار و 216 فرصت شغلی در استان ایجاد خواهد شد.
این طرح ها در بخش های عمرانی، گازرســانی، برق رســانی، تامین آب 
آشامیدنی و کشاورزی، توسعه بیمارستان های  کاشانی در شهرکرد و لردگان، 
56 کیلومتــر بزرگ راه ها و راه های اصلی، مجموعه های ورزشــی، فرهنگی، 

اجتماعی، هنری، آموزشی و... است.
36 پروژه برق رسانی

* مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق چهارمحال و بختیاری گفت: همزمان 
با گرامیداشت هفته دولت 36 پروژه برق رسانی در استان افتتاح شدند و مورد 

بهره برداری قرار گرفتند.
مجید فرهزاد افزود: عملیات اجرائی 19 پروژه برق رسانی در استان آغاز شد. 
وی اضافه کرد: برای این پروژه های افتتاح و آغاز شده مبلغ 860 میلیارد 

ریال پرداخت شده است.
افتتاح اداره میراث فرهنگی

هندیجــان- خبرنگار کیهان: رئیس اداره میراث فرهنگی و گردشــگری 
هندیجان گفت: به مناسبت هفته دولت اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی 

و گردشگری بندر هندیجان افتتاح شد.
اکرم ندیمی پور گفت: در این اداره بیش از 60 آثار قدیمی توســط مردم 
شهرستان و اهالی روستاها به صورت یک موزه باستانی جمع آوری شده است.

تکثیر بچه ماهی
رشت- خبرنگار کیهان: بزرگترین مرکز تکثیر بچه ماهیان خاویاری استان 
گیلان به همراه 3 طرح شیلاتی دیگر در شهرستان تالش به بهره برداری رسید.

با حضور محمدعلی نجفی استاندار گیلان، بزرگترین مرکز تکثیر بچه ماهی 
خاویاری این استان با ظرفیت تولید یک میلیون قطعه بچه ماهی خاویاری در 
سال، با اشتغالزایی 15 نفر و با صرف هزینه 3 میلیارد و 500 میلیون تومان 

در روستای »قروق« شهرستان تالش به بهره برداری رسید.
همچنین بطور همزمان یک طرح تکثیر ماهیان خاویاری دیگر با ظرفیت 
تولید 200 هزار قطعه بچه ماهی خاویاری در ســال، با اشــتغالزایی 5 نفر و 
ســرمایه گذاری 300 میلیون تومان در روســتای »میانکوه« تالش و 2 طرح 
پرورش ماهیان سردابی با ظرفیت تولید 30 تن گوشت قزل آلا با اشتغالزایی 
5 نفر و سرمایه گذاری 350 میلیون تومان در روستاهای ییلاقی »بنه دی« و 

»شیله وشت« این شهرستان به بهره برداری رسیدند.
افتتاح 63 پروژه

ساری- خبرنگار کیهان: همزمان با هفته دولت 63 پروژه خدماتی، تولیدی 
و صنایع تبدیلی با اعتبار 425 میلیارد و 320 میلیون تومان در سطح استان 
مازندران افتتاح شد و مورد بهره برداری 129 روستا و حدود 12 هزار خانوار 

قرار گرفت.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی مازندران گفت: از مجموع 63 پروژه خدماتی 
تولیدی و زیربنایی بخش کشاورزی 55 پروژه خدماتی و هشت پروژه تولیدی 
است که با بهره برداری این طرح ها زمینه اشتغال 45 نفر فراهم می شود.دلاور 
حیدرپــور افزود: 47 پروژه در بخش آب و خاک با اعتبار 20 میلیارد و 180 
میلیون تومان، یک پروژه ترویج و مشارکت مردمی با اعتبار 44 میلیون تومان 
و پنــج پروژه دام و طیور با اعتبار 11 میلیارد و 200 میلیون تومان در هفته 

دولت به بهره برداری رسید.
وی اضافه کرد: چهار پروژه زراعی و باغی با اعتبار 2 میلیارد و 370 میلیون 
تومان، دو پروژه شــیلاتی با اعتبار 925 میلیون تومان و چهار پروژه صنایع 
تبدیلی و خدماتی با اعتبار 7 میلیارد و 600 میلیون تومان از دیگر پروژه های 

قابل افتتاح بخش کشاورزی در هفته دولت است.
حیدرپــور تصریح کرد: پروژه های قابل افتتاح شــامل پرورش مرغ مادر، 
پرورش نوئل آبی، احداث کانال بتنی، ایســتگاه پمپاژ آب، تجهیز و نوسازی، 
احداث استخر ذخیره آب، آبیاری تحت فشار، احداث کانال آب زراعی، توسعه 
شالیکوبی، پرورش مرغ گوشتی، پرورش گاو شیری، پرورش ماهیان سردآبی، 
فرآوری و بســته بندی دانه های روغنی، سیلوی بتنی و احداث باغ در اراضی 
شیبدار است.وی خاطرنشان کرد: با افتتاح این طرح ها در بخش کشاورزی 950 

تن به مجموع تولیدات بخش کشاورزی مازندران افزوده می شود.
اشتغال نیازمند سرمایه گذاری

همدان- خبرنگار کیهان: نماینده مردم همدان و فامنین در مجلس شورای 
اسلامی گفت: حدود 18 هزار میلیارد تومان در استان باید سرمایه گذاری کنیم 

تا به اشتغال قابل قبول برسیم. 
حمیدرضا حاجی بابایی در بیستمین جشنواره شهید رجایی استان همدان 
ضمن گرامیداشــت هفته دولت افزود: همدان اســتان ویژه ای از نظر تاریخ، 
موقعیت جغرافیایی، امکانات، اســتعدادها و غیره است لذا جا دارد به همدان 

به عنوان استان فرامنطقه ای نگاه شود.
نماینده مردم همدان در مجلس شــورای اســلامی نیز ابراز داشت: 
میدان میوه و تره بار با 170 میلیارد تومان 10 هزار شــغل مســتقیم و 
غیرمستقیم را ایجاد می کند.امیر خجسته ادامه داد: در حوزه کشاورزی 
نیز 12 هزار هکتار از اراضی عملیات مکانیزاسیون انجام شده است. در 
پایان بیستمین جشنواره شهید رجایی در استان اسامی دستگاه های برتر 

اعلام و از آنها تجلیل شد.

همدان - خبرنگار کیهان:
مدیرعامل ستاد دیه استان همدان گفت: از ابتدای 
امســال تا پایان مردادماه، 113 نفر از زندانیان جرائم 
غیرعمد استان با مبلغ کل بدهی 121 میلیارد و 762 

میلیون ریال آزاد شدند.
یــدالله روحانی منش با بیان اینکه از میان زندانیان آزاد 
شده، 110 نفر آقا و 3 نفر خانم هستند، افزود: از این تعداد 
پرونــده، 15 زندانی مرتبط با دیــه، 78 زندانی محکومیت 
مالی، 18 زندانی مهریه و 2 زندانی مربوط به نفقه بوده است.
وی خاطرنشــان کرد: مبلغ 12 میلیارد و 670 میلیون 
ریال ازطریق شــرکت های بیمه برای آزادی زندانیان جرائم 

غیرعمد جمع آوری شد.
مدیرعامل ستاد دیه استان همدان ابراز داشت: با ارسال 
پرونده های دیه واجدشرایط به صندوق تامین خسارت های 
بدنی و اخذ مبلــغ 14 میلیارد و 65 میلیون ریال، تعدادی 
از مددجویان از این طریق آزاد شــده اند و مبلغ 14 میلیارد 
و 325 میلیون ریال به صورت اعســار به تقســیط تامین و 

پذیرفته شده است.
وی یادآور شد: طی دعوت از شکات پرونده ها مبلغ 55 
میلیارد و 539 میلیون ریال در شورای حل اختلاف ویژه ستاد 
دیه، اخذ گذشت رضایتمندانه شده و مبلغ 12 میلیارد و 185 

میلیون ریال نیز به صورت وام بانکی پرداخت شده است.
روحانی منش با اشــاره به اینکــه تعدادی از مددجویان 
با پرداخت مبلــغ 10 میلیارد و 53 میلیون ریال به صورت 
کمک ستاد دیه آزاد شده اند، اظهار داشت: مبلغ دو میلیارد و 
929 میلیون ریال نیز توسط مددجویان پرداخت شده است.

اهواز- خبرنگار کیهان:
رئیس شورای شهر اهواز گفت: بحث های شورای شهر قومیتی نیست 

و همه اعضا با بحث های قومی برخورد می کنند.
محمدتقی فلسفی در جلسه شورای شهر اهواز با اعلام این مطلب گفت: اهواز 
مجموعه ای از قومیت هاســت وقتی کاندیدایی از یک قومیت عضو شورا می شود، 
عده ای به این موضوع جهت قومی می دهند. نباید دســته بندی ها را تشدید کرد. 
زیرا بحث های شورا قومیتی نیست و همه اعضا با بحث های قومی برخورد می کنند.

وی گفت: بســیاری از موضوعات و بحث ها در جمع خود اعضا و بین برخی 
اعضا اســت و نباید با علنی کردن آن ها با آبرو و اعتبار شــورا بازی کرد. به دلیل 
وجود حساسیت بالا اعضای شورا نباید به این بحث ها و شایعات مبنی بر اختلافات 

قومی دامن بزنند.
رئیس شورای شهر اهواز اظهار داشت: هیچ جا برای انتخاب شهردار به اندازه 
اهواز حساسیت نیست. این دغدغه خوب و مقدس است و هر کس در این مسیر 

پیشنهاد سازنده ای را ارائه دهد، برای آن احترام قائل هستیم.
فلسفی با بیان اینکه عنوان می شود اختلاف نظر بین اعضای جمنا دلیل این 
اختلاف است را رد کرد و گفت: قصه ما سیاسی نیست و اصلاح طلب و اصول گرا 

مطرح نمی باشد. تقسیم بندی داخلی تقسیم بندی شکاف است.
وی تأکید کرد: اگر شرایط مان در اهواز حاد و چالش برانگیز نبود، برگزار نشدن 
جلسات جای نگرانی نداشت اما به دلیل شرایط خاصی که در آن قرار داریم اصرار 
بر برگزاری هرچه سریع تر جلسات را داریم. وی در خصوص گزینه های محتمل 
برای تصدی شهرداری اهواز نیز گفت: در بحث گزینه ها روندی داشتیم که مرحله 
به مرحله کار پیش رفت و برخی اعضا به دلیل شرایط موجود از جمله انصراف دو 
گزینه شــهرداری درخواست ورود گزینه های دیگر را دادند و با نظر اکثریت این 

موضوع را پذیرفتیم چون مبنای کار شورا خرد جمعی است.
وی با اشــاره به حساس بودن موضوع انتخاب شهردار و مدیریت زمان افزود: 
انتظار مردم از ما کار، تلاش و تدبیر است و اگر این احساس در آنها شکل بگیرد 

که بی تدبیری در شورای شهر هست آثار مطلوبی در جامعه ندارد.
رئیس شورای شهر اهواز در خصوص بیانیه غایبین شورا نیز بیان کرد: جلسه 
انتخاب هیئت رئیسه به صورت قانونی برگزار شده و فرماندار هم پاسخ داده است. 
اگر توجیه قابل قبولی دارند منطقی اســت و قاعدتاً می بایســت در جلسه حاضر 

شده و نظرات موافق و مخالف خود را بیان کنند.

فرماندار طبس گفت: عملیات احداث نیروگاه 
حرارتی ذغالسنگ سوز کشــور با ظرفیت 650 

مگاوات در حال انجام است.
سیدمهدی طلایی اظهار داشت: فاینانس و تسهیلات 
نیروگاه و برخی مسایل مالی مرتبط با بانک مرکزی، در 
حال انجام و عملیاتی شدن می باشد. وی گفت: عملیات 
بهره برداری از معدن ذغالسنگ وارداتی نیروگاه همزمان 
با احداث نیروگاه انجام خواهد شــد تا همزمان با اتمام 
عملیات احداث نیروگاه ذغالسنگ موردنیاز آماده استفاده 
باشــد. طلایی اضافه کرد: با صدور پروانه بهره برداری از 
معادن ذغالسنگ حرارتی تأمین خوراک نیروگاه حرارتی 

ذغالسنگ کشور حداقل 30 سال تهیه شده است.
فرمانــدار ویژه طبــس با بیان اینکــه نیروگاه 55 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد اعلام کرد بزودی عملیات 
بهره بــرداری از این پروژه عظیم با حضور مســئولین 

کشوری و استاندار انجام خواهد گرفت.
مهندس نصرالهی مجری طرح بازتوانی نیروگاه های 
حرارتی کشور و نیروگاه حرارتی طبس در حاشیه این 
دیدار گفت: با راه اندازی نیروگاه حرارتی کشور افزایش 
تولید برق کشور به میزان 650 مگاوات و در فاز توسعه 
بــه 1300 مگاوات خواهد رســید.با بهره برداری از این 
نیروگاه بالغ بر 6 هزار نفر بطور مستقیم و غیرمستقیم 

مشغول به کار خواهند شد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خوزستان:

 حتی یک هکتار از مرحله دوم
طرح 550 هزار هکتاری عقب نشینی نمی کنیم

آوارگی زن بی سرپرست در قم

113 نفر از زندانیان جرائم 
غیرعمد همدانی آزاد شدند

99 درصد جمعیت شهری استان یزد 
از گاز استفاده می کنند

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی زابل اعلام کرد

مرگ 7 نفر در سیستان بر اثر بیماری هاری

دستفروش خرم آبادی 
رئیس  شورای شهر شد

اشتغالزایی برای 6 هزار نفر 
با بهره برداری از نیروگاه 

ذغالسنگ سوز کشور در طبس

رئیس شورای شهر:

اعضای شورای شهر اهواز 
نباید به اختلافات قومی دامن بزنند

بنده یک شهروند اهوازی و بازنشسته هستم که از دیسک کمر رنج می برم و 
نمی توانم برای انجام هر کاری از منزل خارج بشوم. چند روزی است که دفترچه 
بیمه ام تمام شده و قصد تعویض آن را دارم ولی هرچه با سازمان مربوطه تماس 
می گیرم که راهنمایی بخواهم هیچ کس پاســخگو نیست. جالب اینجاست که 
وقتی قصد داریم شــکایت یک دستگاه دولتی را به سازمان بازرسی که مرجع 
نظارتی است بکنیم آنها نیز پاسخگو نیستند. گاهی اوقات هم که تماس می گیریم 
قریب به یک ســاعت مسئول مربوطه را پیدا نمی کنیم مخصوصا حوالی وقت 
اذان؛ پس مردم وقتی در ادارات دولتی با مشکلی مواجه می شوند باید به کجا 
بگویند؟ آیا برای افرادی امثال من که توان پیگیری حضوری نداریم فریادرسی 
نیست؟  ادارات به ویژه بخش هایی مثل بازنشستگان یا دستگاه های حمایتی که 
با اقشــار کم توان و با مشکلات خاص سروکار دارند باید در بخش پاسخگویی 

تلفنی قوی باشند تا مردم مجبور به مراجعه حضوری نباشند.
عطیه سلامات

در روز 1396/5/22 از یکی از نانوایی های شهر زاهدان نان خریداری و در 
هنگام مصرف متوجه آلودگی بیش از حد معمول آن به سمی که برای دفع آفات 
گندم مورد استفاده قرار می گیرد شدم. روز بعد قسمتی از نان را برای آزمایش 
به معاونت غذا و دارو در زاهدان بردم که اعلام کردند، نظارت از مرحله تحویل 
آرد به نانوایی با مرکز بهداشت می باشد. بلافاصله به مرکز بهداشت شهرستان 
زاهدان و واحد بهداشت محیط مراجعه کردم که پس از شرح ماوقع اعلام کردند 
که خودمرکز از آرد آنها نمونه گیری و برای آزمایش آن از طریق آزمایشگاه های 
بیرون از اداره اقدام خواهند نمود و در صورت صحت مورد یاد شــده برخورد 
لازم به عمــل خواهد آمد. در همان روز از نانوایی دیگر هم نان خریداری کردم 
که به همان سم آلوده بود. قابل ذکر است هر دو نانوایی از آرد دولتی که توسط 
شــرکت دولتی خدمات بازرگانی توزیع و توسط سازمان غذا و دارو مورد تأیید 

بوده استفاده می کردند.
دو روز بعدجهت پیگیری اقدام انجام شده با واحد مربوطه در مرکز بهداشت 
تمــاس گرفتم که با پاســخ مأیوس کننده و قطع عمدی تلفن مواجه شــدم. 
پاسخ این بود که هر وقت بودجه ای تخصیص داده شد اقدام به نمونه برداری و 
آزمایش خواهند نمود. گفتم حداقل نمونه گیری که بایستی سریعتر انجام شود 
تا آرد مورد مصرف تمام نشــود. که پاسخ دهنده گفت نمونه را کجا نگهداری 
کنیم؟ آیا نگهداری نمونه مقداری آرد جاگیر اســت؟ در سال گذشته نیز نظیر 

این موضوع اتفاق افتاد.
یقیناً آثار سم یاد شده در دراز مدت به صورت ناراحتی ها و امراض مختلف 
ظاهر خواهد شــد و باز همین دســتگاه های متولی بهداشــت و درمان باید با 
هزینه های چند برابری در رفع آثار سوء آن اقدام نمایند. امید می رود با انتشار 
این مطلب مسئولین بیدار شده و با برخورد قاطع با اینگونه سهل انگاری ها که 
خودخیانتی آشکار به همه مردم می باشد از تکرار مجدد آن جلوگیری بعمل آید.
محمد رضا پارسی

روستای »ام الطمیر«  از روستاهای اطراف اهواز مدتی است با مشکل افزایش 
تعداد سگ های ولگرد در روستا مواجه است. زیرا از یک سو زاد و ولد آنها زیاد 
است و از سوی دیگر سگ های جمع آوری شده از سطح شهر اهواز را در اراضی 
و روستاهای اطراف شهر رهاسازی می کنند. در حال حاضر وضعیت به گونه ای 
شده اســت که در خیابان های روستای ما سگ های ولگرد تردد می کنند و بر 
اســاس آزمایش مشخص شد که ســگ ها به هاری مبتلا هستند. با توجه به 
نزدیکی ســال تحصیلی جدید و بازگشایی مدارس وجود این سگ ها می تواند 
برای دانش آموزان خطرناک باشد و چندین بار هم به مسئولان نامه زده ایم اما 
جوابی نگرفته ایم. تنها خواهشی که داریم مراجع ذیربط از جمله بهداشت استان، 
شهرداری، نیروی انتظامی و سایر دستگاه های مربوطه همکاری لازم را در این 

زمینه با اهالی روستا داشته باشند.
دشت بزرگ- دهیار روستای ام الطمیر

پایصحبتمردم

عدم پاسخگویی دستگاه های دولتی

آلودگی نان به سم

سگ های ولگرد در روستای ام الطمیر

فرماندار گچساران گفت: سرمایه گذارانی هستند 
که با گرفتن وام یک میلیارد تومانی با کاهش تولید 
قادر به پرداخت وام خود نبوده و این مبلغ تاکنون 
به چهار میلیارد تومان رسیده است و سرمایه گذاران 

قادر به پرداخت این مبلغ نیستند.
عبدالرحیم رحیمی در آیین افتتاح کارخانه روغنی کشی 
و روغن نباتی الُوا که با حضور وزیر صنعت، معدن و تجارت، 
برگزار شد اظهار کرد: در حال حاضر شهرستان گچساران 

یک چهارم نفت کشور را تولید می کند.
وی با بیان اینکه شهرســتان گچســاران روزانه 
700 هزار بشکه نفت تولید می کند، گفت: متاسفانه از بعد 
انقلاب تاکنون هیچ صنعتی که وابســته به نفت باشد در 

این شهرستان احداث نشده است.
رحیمی با  اشاره به احداث پتروشیمی در این شهرستان 
اذعان کرد: حدود 13 ســال از تاســیس این پتروشیمی 
می گــذرد که تنها 40 درصد تاکنون پیشــرفت فیزیکی 

داشته است.
وی در ادامه با  اشاره به شهرک صنعتی گچساران ابراز 
کرد: در حال حاضر شــهرک صنعتی گچساران به صورت 

نیمه فعال دایر است.
فرماندار گچساران اذعان کرد: در حال حاضر 80 درصد 
از واحدهای تولیدی و صنعتی در ســطح استان تعطیل و 

تنها 20 درصد فعال هستند.
رحیمی با درخواست از وزیر صنعت، معدن و تجارت، 
خاطرنشان کرد: به این شهرک ها باید کمک شود و اعتبارات 
خاصی برای واحدهای تولیدی و صنعتی نیمه فعال و راکد 

قرار بگیرد.

مدرسه 12 کلاسه ویژه اتباع در گرمسار افتتاح 
شد.

ابوالفضــل دربانی مدیرکل نوســازی و تجهیز مدارس 
استان سمنان در آئین افتتاح مدرسه 12 کلاسه ویژه اتباع 
در گرمسار اظهار داشت: این مدرسه با عنوان زنده یاد »حاج 

ابراهیم رئیسی« در این شهرستان احداث شده است.
وی با  اشاره به اینکه این مدرسه با 12 کلاس ویژه اتباع 
مقیم در این شهرستان بنا شده است ابراز کرد: این بنا بالغ 
 بر یک هزار و 650 متر مربع زیربنا دارد و از ســال گذشته 

مراحل ساخت آن آغاز شده است.
دربانی با بیان اینکه ساخت این مدرسه در کمتر از یک 
ســال طول کشید خاطرنشــان کرد: بهره گیری از ظرفیت 

خیران مدرسه ساز در این راستا بسیار مؤثر بوده است.
وی با  اشــاره به تأمین اعتبارات لازم برای ساخت این 
مدرسه یادآور شد: بالغ بر یک میلیارد و 950 میلیون تومان 
برای ساخت و بهره برداری از این مدرسه هزینه شده است.

مدیرکل نوسازی و تجهیز مدارس استان سمنان تصریح 
کرد: 300 میلیون تومان اعتبار از سوی خیران مدرسه ساز 
برای ساخت مدرسه 12 کلاسه حاج ابراهیم رئیسی هزینه 

شده است.

افتتاح مدرسه 1۲ کلاسه 
ویژه اتباع در گرمسار

معاون استاندارخبر داد

تصویب 55 میلیارد ریال 
تسهیلات برای رونق اقتصادی 

چهارمحال و بختیاری

فرماندار گچساران اعلام کرد

تعطیلی 80 درصد 
واحدهای صنعتی 

کهگیلویه و بویراحمد

انتقال آب زرینه رود 
به تبریز متوقف شد


